	Kdo je to? Co je to? 
Nominative
	Vidím … / Hledám … / Dívám se na … / … 
Accusative 
	Kde jste? Kde to je? Kde pracujete? … 
Locative 

	To je park.
	Hledám park.
	Sedím v parku.

	To je můj kamarád.
	Vidím kamaráda.
	--- 

	To je škola.*
	Dívám se na školu.
	Studuji ve škole.

	To je nemocnice.
	Nemám rád nemocnici.
	Můj tatínek je v nemocnici.

	To je kancelář.
	Chci novou kancelář. 
	Pracuje v nové kanceláři.

	Tady je Německo.
	Tamhle vidíš Německo.
	Peter žije v Německu.

	Tohle je Brno.
	Mám rád Brno.
	Studujeme v Brně.

	To je moře.
	Mám rád moře.
	Ryba plave v moři.

	To je nádraží.
	Hledám nádraží.
	Čekám na nádraží.



* Praha – v Praze, střecha – na střeše, Amerika – v Americe, hora – na hoře 

výstava – exhibition 
výstaviště – exhibition centre (tram stop – Výstaviště, hlavní vstup (main entrance))
včera x večer 
vlak – ve vlaku
škola – ve škole
V pátek jsem byl na konferenci. 
Kde máte peníze? – Mám peníze v bance. 
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v hotelu, v hostelu
ve škole, na lekci
v bance, na parkovišti
v Americe, v Praze
v práci, na konferenci
v klubu, na diskotéce
[bookmark: _GoBack]na výstavě, v galerii
 v supermarketu, na návštěvě
